



6 October 2020

Dear K2 Parents,

Greetings from VSA,

I am pleased to inform you that we are now accepting Year 1 applications for the school year 2022/23. Interested parents please visit our school website and submit the online application. The deadline for application is 1 March 2021.

To provide you an opportunity to learn more about VSA, we have arranged school tours on selected Tuesday mornings and Friday afternoons. The first tour will begin on 13 November 2020. When you arrive at the campus, there will be a brief talk followed by a tour of our facilities. Interested parents please register through the online booking system: <https://portal.vsa.edu.hk/booking/>

A Parent Information Evening will be held on 28 January 2021 at 6:30 pm. Detailed information will be provided later.

I look forward to receiving your application and meeting you at our school tour.

Yours sincerely,

Ross Dawson
Primary Principal

敬啟者:

我們 2022/23 年度小一入學申請現已開始接受報名。有興趣申請之家長，請登入本校網址作線上申請。報名截止日期為 2021 年 3 月 1 日。

為使各位家長認識滬江維多利亞學校，我們將於個別星期二上午及星期五下午安排校園導覽日。首次導覽日將於 2020 年 11 月 13 日舉行，屆時除有簡短的簡介會，還會參觀校園設施。如有興趣參加校園導覽日的家長，請登入以下網址登記：<https://portal.vsa.edu.hk/booking/>。

另外，家長簡介會將於 2021 年 1 月 28 日晚上 6 時 30 分舉行。有關詳情，將於日後公佈。

我們期盼收到 貴子弟的入學申請及於導覽日與你會面。

此致

低班學生家長

小學校長

Ross Dawson

2020 年 10 月 6 日